
 

 

 

I SPOTKANIE Z CYKLU DZIELNICOWYCH FORÓW MIESZKAŃCÓW 
MYDLICE PÓŁNOCNE 

 

Data: 25.05.2018r 
Miejsce: CAO ul.Sienkiewicza  
Godzina: 17.00 
Spotkanie nr: 1 
Prowadzący: Ewa Stęplewska 
Liczba uczestników: 16 
Liczba zgłoszonych  pomysłów: 17 
 
Link do mapy pomysłów:(mapa diagnozy) 

https://www.google.com/maps/d/u/0/edit?hl=pl&mid=1yPoIHdz1FbftgZzIZX0F4H
fIn4s&ll=50.32467094900912%2C19.178729908837795&z=18 
 

Przebieg spotkania: 
1. Po zaprezentowaniu szczegółowym przez animatora każdego z pomysłów i ocenie przez            
niego pomysłów w/g posiadanej wiedzy, przeprowadzono dyskusję dotyczącą listy         
priorytetów / planu na kompleksowe rozwiązanie pilnych tegorocznych problemów. 
Niestety mieszkańcy nie mieli jednego zdania na temat wyboru przez nich pomysłów            
Przeważały głosy w dyskusji ,aby w tym roku koniecznie zająć się pomysłami            
komunikacyjnymi .  
Domagali się potwierdzenia przez UM wstępnych kosztorysów dla 11 pomysłów          
komunikacyjnych jeszcze w czerwcu br. 
 
Oto lista zaprezentowanych pomysłów z kategorii komunikacja: 
6.Wykonanie chodnika zamiast ścieżki Szutrowej przy CAO 
7.Modernizacja chodnika od ul.Dąbrowskiego wzdłuż budynków Dąbrowskiego             
42,38 i Łukasińskiego 17 i 11 cz 1i2 
8.Alejka spacerowa- wymiana asfaltu na kostkę brukową chodnika między blokami                   
Dąbrowskiego 44 a skarpą Dąbrowskiego 42 
9.Remont nawierzchni drogi położonej na osiedlu pomiędzy ul.Chopina a                 
Łukasińskiego cz.1i 2 
10.Modernizacja zdeformowanego parkingu+3 miejsca parkingowe przy           
ul.Sienkiewicza 
11.Naprawa chodnika i poszerzenie 1/2 m stanowisk parkingowych przy                 
ul.Łukasińskiego 11 
12.Nowy chodnik przy Chopina 3 
13.Remont drogi i chodnika przy Chopina 3 
14.Naprawa chodnika przy Chopina 32 
15.1.Remont chodników w 5 lokalizacjach  
16.Oświetlenie zespołu garaży -/ jedna z działek prywatna/ 
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Radny Piotr Ślusarczyk zaproponował rozwiązanie wniesienia do Rady Miasta wniosku, aby           
pomysły z kategorii zieleni i rekreacji zostały wykonane poza BP,mianowicie ze środków            
budżetu miasta , które, jak twierdzi, są zarezerwowane na utrzymanie zieleni.  
Oto lista zaprezentowanych pomysłów z kategorii zieleni i rekreacji 
1.Doposażenie strefy aktywności rodzinnej ul. Sienkiewicza przy CAO 
/działki: 210/1 km 104,207 km 104 ,52/7 km104- gmina/ 
Doposażenie strefy aktywności / 2 zadaszenia zwykłe : przy placu zabaw i przy boisku oraz 2 ławki / 
 
2.Przyjazna przestrzeń  mieszkańcom przy CAO/działka 52/7 km 104 -gmina/ 
Stworzenie furtki ze schodkami od strony boiska lub placu zabaw przy strefie aktywności jako przejście 
,połączenie z ogrodem społecznym + w tym  rozbudowa ogrodu /nasadzenia nowych niskich małych krzewów i 
rabaty kwiatowe/ 
 
3, 3.1Zagospodarowanie przestrzeni dwoma skwerami /działki gminy 278km 104/ 
Rewitalizacja skweru niskimi krzewami ,rabatami nr 1 przy ul.Żeromskiego 13 a Kościołem i Żeromskiego 16 
Rewitalizacja skweru niskimi krzewami ,rabatami nr 2 pomiędzy RAPZ, ul. Sienkiewicza 10,  Żeromskiego 13 
 
4.Plac zabaw Mireckiego 7-9 /działka 88km 107 SM Lokator/ 
Zmodernizowanie placu zabaw: piaskownica, zjeżdżalnia,podwójna huśtawka ,2 ławki,kostka brukowa 
 
5.Rewitalizacja terenu wokół bloku Sienkiewicza 10 i bloku Żeromskiego 13 
/sześć punktów / wg mapy/ działki :289 km 104 gmina,2018 km 104 -Wspólnota -Spółka 
Restrukturyzacji Kopalni Spółka Akcyjna w Bytomiu,278 km 109 – gmina/ 
 
Całość pomysłu 1470m2. Potrzeba 15m3 ziemi -3 wywrotki, 238m2 żywopłotu posadzonego co 
40-50cm /pęcherznica diabolo czerwona i zielona oraz luteus -500 sadzonek./ 
Za śmietnikiem -posadzić jabłonie ozdobne 4 szt,2m wysokie. Z przodu -3 wiśnie piłkowane ,kanzon, 1 
duża magnolia-gwiaździsta solangena. Za blokiem- rabatka-skalniak i niskie krzewy. Wszędzie trawa 
-porządny gatunek 
.Pomysłodawca dołączył szczegółowy opis ,bo animator nie otrzymał go w załącznikach. 
 
2. Nie wyłoniono ostatecznie listy pomysłów,  
Ponieważ niektóre z tych pomysłów mogą pochłonąć całą kwotę dzielnicy mieszkańcy            

potrzebują czasu i twardych wyliczeń z UM  ,które pozwolą im  definitywnie pomysły wybrać.  
Ustalono, zatem ,że w ciągu trzech tygodni czekają na odpowiedź UM i na następnym              
spotkaniu już definitywnie wybiorą pomysły tzw komunikacyjne ,jeżeli okaże się ,że pomysły            
z kategorii zieleni i rekreacji można będzie zrealizować poza BP.  
 
Animator w imieniu mieszkańców prosi o kosztorys w/w 11 pomysłów tzw. komunikacyjnych             

UM. 
Animator kieruje pytania do SM”Lokator” Wspónoty, Arcellor Mital i Urzędu czy            
poniżej wymienione pomysły są możliwe do realizacji ze względu na własność gruntu: 
 

● nr 6 , 9,12,13,16  czy Arcellor Mital i Wspólnota  wyrazi zgodę na wykonanie 
pomysłów? 

● nr 5 czy Wspólnota wyrazi zgodę ? 
● nr 13, pytanie czy  zeszłoroczny projekt niezrealizowany może być dołączony do 

pomysłu 13? 
  
Następne spotkanie: zaplanowano na 20.06.2018 r. o godz 17.00 w CAO 
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